
Školská rada při

Gymnáziu Brno, Slovanské náměstí, příspěvkové organizaci

sídlo: slovánské náměstí 1804/7, Královo Pole, 612 00 Brno

lč:0o5 59 016

zAPls
ze zasedání školské rady

ze dne 23.října2O23

Přítomni:

M8r. Filip Leder, Mgr. Damir solak, MUDr. Andrea Křivanová, Ph.D., Veroniká Káchlíková, M8r. Martin císal RNDr.

Monika Jórková, M8r, Kriťna Urbánková

omluv€ni:

Mgr. Tereza chladilová, MUDr, Petr Diviš, Ph.D.,

Hosté:

Mgr. Dalibor Kott (ředitelGsN)

1) Úvod, určení zapisovatele a ověřovatele, schválení programu

Předseda šR M8r. Ma.tin císař zahájil zasedáníV 16i30, přivítal přítomné členy i hosta zasedání a seznámil

ŠR s programem zasedání. Proti programu nebyly Vzneseny žádné námitky. Předseda navrhl, aby vyhotovení

zápisu ze Zasedání pořídil Mgr. Damir solak a za ověřovatelku zápisu navrhl Mgr. Kristýnu Urbánkovou.

Hlasování o schválení programu zasedání.

Pro (7), Proti (o), Zdrželi §e (o) - Školská rada jednomyslně schválila program zasedání.

Hlasování o zapisovateli a oVěřovateli zápisu:

Pro (7), Proti (o), zdrželi se (o) - Školská rada jednomyslně schválila náVrh zapisovatele a ověřovatelky

zápisu.



2) schvalování výroční zprávy o činnostiškoly za školní rok 2022/2023

Na úvod seznámil pan ředitel, Mgr. Dalibor Kott, školskou radu s průběhem uplynulého školního roku a s tím,

co Ve Výroční zprávě je i není. Výroční zpráVa obsahuje individuální i kolektivní ú§pěchy žáků GsN. Před

odchodem pana ředitele byl prostor pro dotazy či námitky k Výroční zprávě.

Místopředseda ŠR Mgr, solak 5e nejprve ocenil zlepšení úspěšnosti maturantů, V,isledky žáků v soutěží

a zeptal se na podněty studentů ke zlepšení ročníko\rých prací a řešení nevhodného chování pedagogů

zmíněného na str.8, Pan ředitel popsal iniciativu studentů, která má za cíl zlepšit podmínky pro psaní

ročníko\,ých pracívytvořením jednotné šablony a vytvoření knihovnyjiž obhájených ročníkových prací. UVedl

též, že roste počet přihlášených prací do středoškolské odborné činnosti. K nevhodnému chování uvedl,

že tyto případy byly zaznamenány skrze zpětnou vazbu a podnéty přes schránku důvěry. Nejčastěji se jednalo

o nevhodně formulovaná Vyjádření. Záležitosti vždy byly řešeny individuálně s konkrétními pedagogy a ta ktéž

byla Věc shrnuta na peda8o8ické radě na závěr školního roku.

Místopředseda ŠR Mgr. solak se dále zeptal na dotazníkové šetřenímezi rodiči a financování psychologa.

Pan ředitel odpověděl, že psycholog je V současné době íinancován projektem Šabtony lll. Po ukončení

projektu může být pro pokračování psychologických služeb omezující nastavení limitu zaměstnancú.

K dotazu na zpětnou vazbu od rodičů pan ředitel vysvětlil, že toto šetření provedla externí společnost,

přičemž Výsledky považUje za velice dobré. Přislíbil zaslat Výsledky šetření na vědomí členům školské rady.

Ze šetřeníWpl,ývá, že rodiče očekáVajíod 8ymnázia, aby kvalitně připravilo žáky na Wsokoškolské 5tudium.

PotenciálvidíVe zlepšení materiálního vybaveníškoly. Vysoké procento respondentů se podepsalo,

K dotazu MUDr. Křivanové pan ředitel doplnil, že na konci roku probíhá i šetření mezi žáky, kde žáci mimo

jiné hodnotí i vyučující, Práci se zpétnou Vazbou považu,ie vedení za důležitou.

M8r. Urbánková doplnila, že o výroční zprávě bude hlasováno Ve znění s opravenými písařskými chybami,

Předseda po diskuzi navrhl toto usnesení: Školskó rodo schvaluje podle §768 odst, 7 písm. b) zókond

č.561/20usb., o předškolním, základnim, střednínl vyšším odborném 0 jiném vzdělóvóni, v,ýročni zprávu o

činnosti školy zq školní rok 2022/2023.

HlasoVánío usnesení:

Pro (7), Proti (o), zdrželi se (0) - Školská íada schválila Výroční zplávu zaškolní rok2o2zl2o23.

3} Projednání doplněného rozpočtu školy na rok2023

N4ístopředseda ŠR v]gr. solak se zeptal na skladbu dalších zdrojů v rozpočtu. Pan ředitel uvedl, z čeho se tato

položka sktádá, nárůst přúmu je způsoben nárustem zájmu o pronájem tělocvičny, Předseda ŠR Mgr. cí§ař



dále doplnil, že příjem z pronájmu tvoří i pronájem bistra, Pan ředitel dodal, že bistro bylo vybudováno

na zákLadě podnětů ze zpětných Vazeb.

Dále pan ředitel uvedl zprávy o předpokládaném ekonomickém VýVoji Ve ško|stvi

4) Diskuse, různé

V tomt. bodě nebyly žádné podněty předneseny,

V Brné ?3. 10,2023

zapsal: Mgr. Damir solak

,(a!a4,/-,ur
ověřila: Mgr. Kristýna Urbánková

předseda škol rady: Mgr. Martin císař



ze zasedání školské rady
,ze dne 23.října2O23

1} Školská rada schvaluie podle §168 odst. 1 písm. b)zákona č. 561/2004 sb., o předškolním, základním,

středním, Vyšším odborném a jiném vzdělávání, Výroční zprávu o činnosti školy za školní íok2o22l2o23.

(Pro 7, Proti0, zdrželi5e 0).

V Brně 23, 10,2023

Zapsal: M8r. Damir ak

. f':,rr,/,, Q,,.l a /
oVěillaI MÉr, Knstýna UrbánIová

Před5eda s fady: Mgr. Martin císař

Školská rada při

Gymnáziu Brno, Slovanské náměstí, příspěvkové organizaci

sídlo:slovanské náměstí1804/7. Královo Pole.612 00 Brno

lč: oo5 59 016

UsNEsEN!

Usne§ení bylo přijato.



skolská rada
Gymnázium Brno, Slovanské náměstí, příspěvková organizace
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Zasedání dne 23. října 2023

prezenční listina

Podpis

1 Mgr. Tereza chladilová
,--'-) omuvena

2 Mgr, Filip Leder

3 Mgr. Damir solak

4 Mgr. Maňin cisař

5

6 Mgr, Kristýna Urbánková ,|1rg^l^npv+r
7 N,4UDr, DiViš Peh, Ph,D

omluven

B MUDr. Křivanová Andrea, Ph,D

9 kachlíková veronika
l/

RNDr. Monika Jórková
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